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 27.05.2024ם מיו    2024/40ישיבת מליאת המועצה תמצית 
    :נוכחים

 יו"ר המועצה.  -  ד"ר גדי אלפסי, עו"ד 
 חבר. –נציג מפעל אדמה מכתשים   -     הדרן עולמי 

 חבר   –נציג מפעל טבע טק  -   איציק אלמקייס 
 חבר.  –נציג מועצת רמת נגב  -     מוטי אברג'ל

 . חבר -מרחביםנציג מועצה אזורית  -      ארמי פרג' 
 חברה.  –נציגת משרד הבריאות  -    ד"ר איזבלה קרקיס

  נציג עיריית באר שבע.-                יוסי בן עמי 
 חבר.   -נציג תרכובות ברום -   יובל אמיתי  

 מוזמן.  – נציג מועצת רמת נגב-    ארז ירדני  
 נעדרו:

 
   .חברה  –נציגת משרד הכלכלה והתעשייה  -   )לא מונה נציג( 

 
 : סגל המועצה

 
 מנכ"ל המועצה.  -    יוסי מלכה                
 גזברית המועצה. -  רו"ח לירז שוורץ טל    
 יועמ"ש.  -  עו"ד אלדד אופק    
 מהנדס המועצה.  -   יוגב אזולאי   
 מנהל אגף יחידה סביבתית.  -   ישראל אושר   
 . קב"ט המועצה -   ג'קי דרמון   
 נעדרו:

 תפעול ולוגיסטיקה. מ"מ מנהל אגף  -   יורם קויטה  
 

 מוזמנים: 
 להלן סדר היום:

 דיווח  .1

 דיווח ראש המועצה.  .1.1

 אישור פרוטוקולים .2

 מצ"ב.   -17.04.2024מיום  03/2024אישור תמצית והחלטות מישיבת מליאת המועצה  .2.1

 מצ"ב.  – 17.04.2024מיום     02.2024אישור פרוטוקול ועדת הנהלה / כספים  .2.2

 . 27.05.2024מיום  03.2024כספים /אישור החלטות ועדת הנהלה  .2.3

אישור מינוי של מר ארז ירדני כנציג מועצת רמת נגב במליאת מועצת נאות חובב, כחבר בועדות   .3
רישוי עסקים,   ועדת  ובנייה,  ועדה מקומית לתכנון  ועדת כספים הנהלה,  ועדת מכרזים,  הבאות: 

 ועדת איכות הסביבה. 
 אישור מינוי מר הדרן עולמי כיו"ר ועדת מכרזים.  .4
 אישור מינוי מר איציק אלמקייס כמ"מ יו"ר ועדת מכרזים. .5
 אישור מינוי ד"ר איזבלה קרקיס כיו"ר ועדת איכות הסביבה.  .6
   - אישור הארכת מינוי גזברית המועצה, רו"ח לירז טל שוורץ, כממונה על הגבייה ומנהלת ארנונה    .7

 . 26.06.2023מיום  06/2023מצ"ב תמצית והחלטות מישיבת מליאה 
 הארכת כהונה ליו"ר ועדת ערר עו"ד אבנר דוידוב.  .8
 הארכת כהונה לחבר ועדת ערר עו"ד יונתן דוד.  .9

   שונות.  .10



 

 

 : גדי אלפסי
 פותח את הישיבה. 

  : דיון
 
 דיווח ראש המועצה  .1

 
 גדי אלפסי: 

יהיה   במטמנה  אפורה.  לפסולת  האזורית  החדשה  המטמנה  לשימוש  נפתחה  החודש  מתחילת  החל 
. בנוסף לתועלת האקולוגית, למטמנה ישנו ערך מוסף והיא עתידה לייצר  ומחזור של פסולת בנייןהטמנה  

 שקעו כאן בפיתוח המועצה בחזרה.והכנסות שי
להשתלמות "ארגון לומד", היינו בסיור בפארק אריאל שרון  בנוסף, בשבוע שעבר עובדי המועצה יצאו  

 ובמועצה לישראל יפה. 
 

 יובל אמיתי: 
 ? עומדיפה זה אפשר לדעת א ועצת אסטרטגית למועצה,  דיברנו במליאות קודמות על י

 
 יוסי מלכה:

 יועצים שונים.  2דיברנו על 
 יועץ לקראת הסיפוח לבאר שבע.   – האחד 

בקשה  תהליכי הסיפוח ונעצר עקב  נושא זה      –וקה  ת חטלי  תוכנית אסטרטגית עם פרופסור    –  יהשניה
 ראש עיריית באר שבע. 

 
 גדי אלפסי: 

לתוכנית אסטרטגית עבור עתיד המועצה    נה חשיבות רבהיש  תוכנית אסטרטגית למועצה.  תהאצריך ש
שנה הקרובות. בשלב זה התקבלה החלטה להקפיא את התהליך עקב בקשה של ראש עיריית באר   20-ל

 שבע.
 

 אישור פרוטוקולים .2
 

 מצ"ב.  -17.04.2024מיום  03/2024אישור תמצית והחלטות מישיבת מליאת המועצה  .2.1
 

 : גדי אלפסי
 מבקש לאשר.

 
 
 
 
 
 
 

 מצ"ב. – 17.04.2024מיום   02.2024אישור פרוטוקול ועדת הנהלה / כספים  .2.2
 

 : גדי אלפסי
 מבקש לאשר.

 
 
 
 

   .מאושר החלטה:
 

 לא נכחו במליאה הקודמת(. –יוסי בן עמי, ארז ירדני  –)נמנעים 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 .  מאושר החלטה:
 

 לא נכחו במליאה הקודמת(. –יוסי בן עמי, ארז ירדני  –)נמנעים 
 
 

 
 

 



 

 

 . 27.05.2024מיום  03.2024אישור החלטות ועדת הנהלה /כספים  .2.3
 

 : גדי אלפסי
 מבקש לאשר.

 
 
 
 

 
 

הבאות:    אישור מינוי של מר ארז ירדני כנציג מועצת רמת נגב במליאת מועצת נאות חובב, כחבר בועדות .3
ועדת מכרזים, ועדת כספים הנהלה, ועדה מקומית לתכנון ובנייה, ועדת רישוי עסקים, ועדת איכות 

 הסביבה.
 

 גדי אלפסי: 
 שלום, תקריא בבקשה את משפט ההשבעה כחבר מועצה.  ארז

 
 ארז ירדני: 

 . "אני מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה"
 

 גדי אלפסי: 
ירדני ועדת    ארז  מכרזים,  בוועדת  חבר  יהיה  הוא  ובנוסף  המליאה  נציג  ועדה  יהיה  כספים,  הנהלה 

 מקומית לתכנון ובנייה, ועדת רישוי עסקים וועדת איכות הסביבה. 
 

 : גדי אלפסי
 מבקש לאשר.

 
 

 
 
 

 
 

 ועדת מכרזים.אישור מינוי מר הדרן עולמי כיו"ר  .4
 

 : גדי אלפסי
 מבקש לאשר.

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

 

  מאושר פה אחד. החלטה:
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  מאושר פה אחד. החלטה:
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  מאושר פה אחד. החלטה:
 
 

 
 

 

 

 

 

 



 

 

 אישור מינוי מר איציק אלמקייס כמ"מ יו"ר ועדת מכרזים. .5
 

 : גדי אלפסי
 מבקש לאשר.

 
 

 
 
 

 
 
 איכות הסביבה.אישור מינוי ד"ר איזבלה קרקיס כיו"ר ועדת  .6
 

 מבקש לאשר.  :גדי אלפסי
 
 
 
 
 

 
 
   - אישור הארכת מינוי גזברית המועצה, רו"ח לירז טל שוורץ, כממונה על הגבייה ומנהלת ארנונה    .7

 . 26.06.2023מיום   06/2023מצ"ב תמצית והחלטות מישיבת מליאה 
 

 : גדי אלפסי
 לאשר.מבקש 

 
 

 
 
 

 
 
 הארכת כהונה ליו"ר ועדת ערר עו"ד אבנר דוידוב. .8
 

 : גדי אלפסי
שנים נבחרו עו"ד אבנר דוידוב ועו"ד יונתן דוד ליו"ר וחבר ועדת ערר בהתאמה. אני מבקש את    4לפני  

 המכהן ואת חבר הועדה עו"ד יונתן דוד. האישור שלכם להאריך את תוקף כהונתם של יו"ר הועדה 
 שנים נוספות.  4-היום ל אריכים את כהונתםאנחנו מ

 
 יוסי בן עמי:

 המעבר לב"ש? מה יהיה? האם הארכה זו נובעת מ 
 

 : גדי אלפסי
ועדות צריכות להתקיים ובהתאם לכך יש לתקף כהונות. אחרי האיחוד  וכל עוד המועצה מהווה רשות, ה

 עם באר שבע תיהיה רשות אחת והמועצה לא תפעל באותה דרך.
 
 

 

  מאושר פה אחד. החלטה:
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  מאושר פה אחד. החלטה:
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  מאושר פה אחד. החלטה:
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 : גדי אלפסי
 מבקש לאשר.

 
 

 
 
 

 
 
 הארכת כהונה לחבר ועדת ערר עו"ד יונתן דוד.  .9
 

 : גדי אלפסי
 מבקש לאשר.

 
 

 
 
 

 
 

 שונות .10
 אין. 

 
 

 . הננעל הישיבה
 16:24שעה: 

 
 
 

 
 

 

_______ __________        ________________ 
 יוסי מלכה               ד"ר גדי אלפסי, עו"ד    
 מנכ"ל המועצה                          ראש המועצה        
 
 : עתקיםה

 .משתתפים
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  מאושר פה אחד. החלטה:
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  מאושר פה אחד. החלטה:
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


